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Yazısı 4.sayfada

BİR FİKRİM VAR

HATİCE AKKILIÇ GÜRSEL DEMİROK 
Yazısı 5.sayfada

GÜNDEM 

Fabrikalar Mahallesi’nde bulunan Kipa 
AVM’nin bulunduğu alanın altı ticaret, üstü 
turizm- konut olarak planlanmasını içeren ve 
komisyonca uygun bulunan teklif 11 Kasım 
2024 Pazartesi günü yapılacak Antalya 
Büyükşehir Belediye Meclisi’nde görüşülecek. 
Teklif öncesi alanla ilgili hazırlanan proje 
ortaya çıkarken tadilatta son sözü Meclis 
söyleyecek.sayfa 5'te 

SiPARiŞ TADiLAT MECLiSTE 

Muratpaşa ilçesinde, Belediye 
Başkanı Ümit Uysal’ın 17 
yaşındaki oğlu E.U., evinde 
tabancayla vurulmuş halde 
bulundu. Bilinci açık olan 
E.U., acil ameliyata alındı ve 
hayati tehlikesinin olmadığı 
öğrenildi.Nizamettin 
ÖZMEN

BÜYÜK GEÇMİŞ OLSUNBÜYÜK GEÇMİŞ OLSUN

Muhittin Böcek’in Başkanlığı’ndaki An-
talya Büyükşehir Belediye Meclisi’nin 11 
Kasım 2024 Pazartesi günü yapılacak olan 
oturumunda gündemin 9. ve 10. maddesin-
de muhasara bilgesinde getirilmek istenen 
ticaret ve konut odaklı plan teklifi görü-
şülecek. 110 ha alanı kapsayan muhasara 

bölgesine 30 bin 290 m2 ticaret ve turizm 
alanı, 379 bin 165 m2 ticaret ve konut alanı 
getirilmesi planlanıyor. Meslek odaları, 
muhasara bölgesi plan teklifine ilişkin mec-
liste alınacak kararı ve yapılacak oylamayı 
yakın takibe aldı. 
HABER SAYFA 6’da 

MUHASARAYA MUHASARAYA 
‘DAVA’ KILIFLI ‘DAVA’ KILIFLI 
RANT PLANIRANT PLANI

Dönemin Antalya Büyükşehir Belediye Meclis Üyesi Songül Başkaya’nın, 
Mimarlar Odası Antalya Şubesi’nin ve Şehir Plancıları Odası Antalya 
Şubesi’nin açtığı dava ile iptal edilen muhasaranın yeni plan teklifi Antalya 
Büyükşehir Belediye Meclisi’nin Kasım ayı toplantısında görüşülecek.

YENİ PLAN TEKLİFİ GÜNDEMDE 
Tarım alanlarının imara açılması, ekolojik dengeyi 
bozması ve taşkın yatağı olması nedeniyle karşı 
çıkılan muhasara bölgesi planlaması ve Boğaçay 
kenarında yapılmak istenen Özel Proje Alanı’nda 
üretilmek istenen lüks konut projesi dönemin açılan 
dava ile iptal edilirken muhasaranın yeni planları 
gündemde. 

MESLEK ODALARI TAKİPTE 

DEĞİL
ATATÜRK'Ü 
ÖZLEMLE 
ANIYORUZ 

Son seçimlerde Cumhur İttifakı’nın Ankara Büyükşehir 
Belediye (ABB) Başkan Adayı Turgut Altınok’un 
Antalya’nın Aksu-Altıntaş bölgesinde 600 daireye sahip 
olduğu iddiası gündeme oturmuştu. İddialara göre 
şimdi de usulsüzlük yapıldığı iddiasıyla savcılığa suç 
duyurusu yapıldı.Tuğçe ÇAM 4’te

Turgut Altınok’un Turgut Altınok’un 
Antalya  dairelerinde Antalya  dairelerinde 
usulsüzlük iddiası!usulsüzlük iddiası!

Tahrip ve işgal edilen falezlerin 9 Eylül 2024’te 
Cumhurbaşkanı kararnamesiyle statüsü düşürülmüş 
ve işgalin önü açılmıştı.  Şehir Plancıları Odası 
Antalya Şubesi konuyla ilgili olarak geçtiğimiz ay dava 
açılırken, bir dava da Jeoloji Mühendisleri Odası Antalya 
Şubesi’nden geldi. Yapılan açıklamada, “Falezlerin 
korunması için hukuki mücadelemizi sürdüreceğiz” 
denildi.Arda KIR 6’da

FALEZ DİRENiŞi 
SÜRÜYOR

Yazısı 5.sayfada

GÜNDEM

Gürsel DEMİROK
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AYSEL BEREKE 

İLETİ 

Yazısı 4.sayfada

Serik’te 4 gün önce evden "Spora gidiyorum" diyerek ayrılarak kayıp-lara karışan genç kızdan haber alınamıyor. 17 yaşındaki genç kızın annesi gözyaşları içinde kızına seslenerek, "Ben sensiz yaşayamam. Lütfen geri dön" çağrısında bulundu. 4’te                                         

EZO NEREDE? EZO NEREDE? 
4 GÜNDÜR 4 GÜNDÜR 
KAYIP KAYIP 

Cumhurbaşkanı Erdoğan, Kara Cumhurbaşkanı Erdoğan, Kara Harp Okulu'ndaki kılıçlı yemine Harp Okulu'ndaki kılıçlı yemine 
günler sonra tepki gösterdi. günler sonra tepki gösterdi. 
Başkan Böcek Cumhuriyet Başkan Böcek Cumhuriyet vurgusu yaptı.vurgusu yaptı.Kamer Durdu  4’teKamer Durdu  4’te

Teğmenlere Teğmenlere 
Antalya’dan Antalya’dan 

destekdestek

Antalya'nın Muratpaşa Belediye Başkanı Ümit Uysal, CHP'nin Tüzük Kurultayı için ‘Amasız, 
fakatsız tam demokratik CHP, tam demokratik Türkiye’ çıkışıyla genel merkezin önerilerine karşı önerge hazırladı.6’da

Başkan Uysal'ın 
önergesi 
reddedildi

Antalya ili, Muratpaşa ilçesi sınırları içerisinde ilan edilen Muratpaşa-Konyaaltı Falezleri Kesin Korunacak Hassas Alanı’nın sınırlarının değiştirilmesi hakkında alınan karar Antalyalıları endişelendirdi. Halihazırda yıllardır işgal edilen alanın resmi olarak daha da daraltılarak sınırlarında değişikliğe gidilmesi endişesi Antalya kamuoyunda tepkiyle karşılandı. Akdeniz Gerçek’in takip ettiği  falezler konusunda Eski Antalya Belediye Başkanı Selahattin Tonguç, ŞPO Antalya Şube Başkanı Funda Yörük ve HKMO Antalya Şube Başkanı Serter Kocababa ve Antalya İKK konuya hassasiyet göstermişti.Dilan ANDIÇ 6’da

FALEZLERDE FALEZLERDE 
NE OLUYOR? NE OLUYOR? 
Yıllardır süren falez katliamında son gelişme korkuttu. Muratpaşa-Konyaaltı Falezleri Kesin Korunacak Hassas Alanı’nın sınırları yeniden belirlendi. 2020 ve 2024 haritası kıyaslandığında falez bandının daraldığı görüldü. Konyaaltı varyant ve müze bölgesinin sınır dışına çıkartıldığı iddia ediliyor. Uzmanların konuyu incelediği belirtiliyor 

RANT İÇİN ÖZELLEŞTİRME ÇABASI
Akdeniz Gerçek gazetesi olarak kamuya ait olan falezleri rant uğruna özelleşti-rilmemesi için verdiğimiz çabanın ne denli önemli olduğu 7 Eylül 2024 tarihli Resmi Gazete’de yer alan kararnameyle somutlaştı. Resmi Gazete’de Cumhur-başkanlığı Kararnamesi’ne göre, ‘Antalya ili, Muratpaşa ilçesi sınırları içerisin-de ilan edilen Muratpaşa-Konyaaltı Falezleri Kesin Korunacak Hassas Alanının sınırlarının ekli kroki ile koordinat listesinde gösterildiği şekilde değiştirilme-sine karar verilmiştir¨ şeklinde karar ile falezlerin 8 Haziran 2020’de koruma altına alınan falezlerin daraltıldığı iddia ediliyor. 

FALEZLER GİTGİDE DARALIYOR

Yazısı 6.sayfada
DR. ALİ YILMAZ 

Kepez Belediyesi’nin 2 Eylül 
2024 Pazartesi günü gerçek-
leşen Eylül ayı Olağan Mecli-
si’nde Kültür Mahallesi’ndeki 
6466 ada 15, 16 ve 17 parsel 
numaralı taşınmazların konut 
alanından otel alanına dönüş-
türülmesine ilişkin uygulama 
imar planı teklifi oybirliği ile 
geçti. Tuğçe ÇAM 5’te

KÜLTÜR’DE 3 PARSEL 
OTELE DÖNÜŞTÜ!

Alanya’nın Kargıcak Mahallesi 657 
ada 8 parselin konut alanından otel 
alanına dönüştürülmesi 10 Eylül 
2024 Salı günü yapılacak Antalya 
Büyükşehir Belediyesi Meclisi’nde 
görüşülecek.Arda KIR 5’te

KARGICAK’TA 
KONUT ALANI 

OTEL ALANI 
OLUYOR

Tekel Bayileri Dayanışma 
ve Yardımlaşma Derneği 
(TBYD) Başkanı Erol 
Dündar, yılbaşına kadar 
en ucuz sigara grubunun 
100 TL’ye dayanacağını 
söyledi.Görkem Necdet SUCU 5’te

EN UCUZU EN UCUZU 
100 TL OLACAK100 TL OLACAK

Muratpaşa ilçesi 
Soğuksu Mahal-
lesi’nde okullar 
bölgesinde ve An-
talya Milli Eğitim Müdürlüğü’ne, Antalya Eğitim ve Araştırma Hastanesi’ne komşu olan 12 bin 567 ada 1 parselin bir bölümünde kazılan hendeklerin tehlike saçtığı haberimiz sonrası, bugün alanda düzenleme çalışması yapılacağı öğrenildi.Arda KIR 4’te

HENDEK KRiZi 
ÇÖZÜLECEK

Ömer Engin SarıÖmer Engin Sarı Mustafa AydınMustafa Aydın

Eski Makine Kimya Endüstrisi (MKE) 
A.Ş. Pil Fabrikası’nın kurucu mü-
dürü ve yurtsever Atatürkçü olarak 
tanınan Mümtaz Otur, 86 yaşında 
hayatını kaybetti. Antalya Belediyesi 
eski Başkanı Selahattin Tonguç, 
Antalya’da Mümtaz Otur’un bir yere 
verilmemesini utanç olarak yorumla-
dı. Nizamettin ÖZMEN 2’de

EFSANE 
MÜDÜRÜN iSMi 
YAŞATILMALI

Uluslararası Antalya Altın Portakal Film Festivali'nin Ulusal Uzun Metraj Film Yarışması ile Kısa ve Belgesel Film yarışmalarında “Altın Portakal” için yarışacak filmler belli oldu. 2’de

Altın Portakal’da Altın Portakal’da 
yarışacak filmler yarışacak filmler 
belli oldubelli oldu

TFF Tahkim Kurulu, Antalyaspor Başkanı Sinan Bozte-pe'ye verilen cezalarda önemli bir indirime gitti.7’de

ANTALYASPOR’A 
KESiLEN CEZA 
iNDiRiME GiTTi

Antalya Büyükşehir Belediyesi, 
Konyaaltı’nda yaptığı karavan parkın ardından şimdi de Muratpaşa’da 
karavan park yapmaya hazırlanıyor. Büyükşehir’in iştiraki Antalya Sosyal Hizmetler Anonim Şirketi (AŞ) 
tarafından ihale yoluyla yaptırılacak karavan parkın yeri belli oldu. 6’da 

2. karavan park geliyor 2. karavan park geliyor 

ŞANTAJ VE 
TEHDİT

CHP’yi zor bir 
sınav bekliyor

Bloomberg’in 
raporu ve 
teğmenler Yazısı 2.sayfada

M.Şükrü Mısırlı 

İlk Kadın 
Genel Kurmay 
Başkanımız 
Ebru Eroğlu!

DERKENAR
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ÇEVRE 

MURAT YILDIRIM 

Antalya Fuarcılık İşletme ve Yatırım 

AŞ (ANFAŞ) Yönetim Kurulu Başkanı 

Ali Bıdı, noter aracılığıyla ihtarname 

gönderilerek bulunulan yolsuzluk 

iddiaları hakkında açıklama yaptı. 

Bıdı, “ANFAŞ'a çok ciddi zararlar 

verdi, avukatımız suç duyurusunda 

bulundu” dedi. 6’da

YOLSUZLUK YOLSUZLUK iiDDDDiiALARINA ALARINA 

ALALii BIDI’DAN YANIT BIDI’DAN YANIT
Antalya'nın Döşemealtı ilçesindeki 

Düzlerçamı Mahallesi'nde yaban hayatı 

koruma alanında kalan 1,46 hektarlık alan 

20 yıllığına ihaleye çıkarılacak.

Nizamettin ÖZMEN 6’da

YABAN HAYATI YABAN HAYATI 
KORUMA KORUMA 

ALANINA İHALE!ALANINA İHALE!

Kumluca Belediyesi 

8 taşınmazı kiralayacak

Antalya'nın Kumluca Belediyesi, 

8 taşınmazını kiralama ihalesine 

çıktı. İhalede, kafe, restoran ve iş 

yeri gibi çeşitli işletme alanları için 

kiracı aranacak.Tuğçe ÇAM 6’da

Antalya Kent İzleme Platformu olarak falezlerin çok sesliliğini ve doğal 

ekolojisini mutlak bir şekilde koruma çağrısı yapan Şahin, falezler 

üzerinde çok katlı binaların yapılmasına izin veren imar düzenleme-

lerini eleştirerek, bu durumun kentin ekosistemine ve doğal yapısına 

zarar verdiğini vurguladı. Özellikle kaçak yapılar, beton dökülmesi ve 

çelik konstrüksiyonlar gibi tahribatların falezleri yok etme noktasına 

getirdiğini ifade eden Şahin, bu uygulamaların derhal durdurulması 

gerektiğini söyledi.Hatice AKKILIÇ 6’da

BiR DAVA DA 
FALEZLER iÇiN  

Antalya’nın simgesi olan falezler, bir 

kez daha tahrip edilme tehlikesiyle 

karşı karşıya. Koruma statüsünün 

düşürülmesine tepki 

gösteren Antalya Kent 

İzleme Platformu 

Sözcüsü Avukat 

Mustafa Şahin, 

falezlerin korunması 

gerektiğini belirtti.

“FALEZLERE ÇİVİ BİLE ÇAKILMAMALI”

Antalya Kent İzleme Platformu Sözcüsü Avukat Mustafa Şahin, 6 

Eylül 2024’te Resmi Gazete'de Cumhurbaşkanlığı kararıyla Murat-

paşa-Konyaaltı ilçelerinde falezlerde korunması gereken hassas 

alan bandının daralttırılmasına yönelik sert açıklamalar yaptı. 

Şahin, falezlerin koruma statüsünün tek bir imza ile düşürülmesini 

eleştirerek, "Çivi bile çakılmaması gereken bu alanda, tahripkar 

yaklaşımlar kabul edilemez" dedi. Şahin’e göre, bu hamle Antal-

ya’nın doğal ve kentsel mirasına yönelik bir tehdit oluşturuyor.

"FALEZLER ÜZERİNDEKİ YAPILAŞMA TEHLİKESİ"

Antalya kamuoyunda uzun süredir 

tartışılan falezlerin işgali ve tahribi 

sürerken ‘Kesin Korunacak Hassas 

Alan’ statüsünden ‘Nitelikli Doğal 

Koruma Alanı’ statüsüne düşürülmesi 

sonrası rant işgalinin önü açılmıştı. 

Akdeniz Gerçek’in yıllardır takip ettiği 

konuyla ilgili açıklama yapan Antalya İl 

Koordinasyon Kurulu’nun (İKK) yaptığı 

açıklamada, “Geri dönülmez ekolojik, 

estetik ve jeolojik kayıplara yol açacak 

her yaklaşımın karşısındayız” denildi.

Arda KIR 4’te

“FALEZLERDEKi  YAPILAŞMAYA KARŞIYIZ”
“FALEZLERDEKi  YAPILAŞMAYA KARŞIYIZ”

TOKTOKii'DEN M'DEN MiiLYARLIK LYARLIK 

SATIŞSATIŞ
TOKİ, Antalya'nın Alanya, 

Döşemealtı, Finike, Gazipaşa ve 

Muratpaşa ilçelerinde bulunan 

toplam 92 adet arsasını ihaleyle 

satışa çıkaracağını ilan etti. 92 

arsanın toplam satış fiyatı ise 

1 milyar TL’nin üstünde olduğu 

kaydedildi.6’da

Türkiye’de yaşanan 

ekonomik sorunların 

sebebinin seçim döne-

minde emekli edilen 

EYT’liler olmasının 

ifade edilmesi sonrası emeklilerden tepki 

geldi. Yıllarca prim ödeyen ve kaza-

nılmış hakları olan emeklilerin konuya 

tepkisi büyürken TÜED Antalya Şube 

Başkanı İbrahim Tezcan, ekonomik 

sorunların emekli maaşları değil büyük 

şirketlerin silinen vergi borçları olduğunu 

ifade etti.Arda KIR 5’te

EMEKLiYE YOK EMEKLiYE YOK 

PATRONA ÇOKPATRONA ÇOK

Antalya'nın Kaş ilçesi Bezirgan 

Mahallesi’nde 1. Derece Arkeolojik Sit 

Alanı ve dağ keçilerinin üreme alanı 

10 yıllığına konaklamasız orman parkı 

olarak ihale edildi. Muhtar Salih Sarıca, 

köy sınırlarındaki ormanlık alanın ihale 

sürecine itiraz etti. Banu YAPAR 2’de

BEZBEZiiRGAN’DA RGAN’DA 

iiHALE HALE iiTTiiRAZIRAZI

Antalya’nın 
en çok 
tercih edilen 
mesire 
alanların-
dan olan 
Topçam’da 
piknikçile-
rin geride 
bıraktık-
ları çöpler 
vatandaşları 
isyan ettirdi.
4’te

MESMESiiRE ALANI RE ALANI 

ÇÖPLÜĞE DÖNDÜÇÖPLÜĞE DÖNDÜ

Sağlık ve Sosyal Hizmet Emekçileri Sendi-

kası (SES) Antalya Şubesi Eş Başkanı Dr. 

Kaan Taşer şube binasında yaptığı basın 

açıklamasında, “Vergi kesintileri sağlık 

emekçileri için soyguna dönüştü! mücadele 

etmekten başka çaremiz kalmadı” dedi.5’te

“VERGİ KESİNTİLERİ 

SOYGUNA DÖNÜŞTÜ”

Antalya Emniyet Müdürlüğü, dolandırıcılık 

ve şiddet gibi çeşitli konularda 

bilinçlendirme projeleri ile sokak sokak 

dolaşarak vatandaşları uyarıyor.3’te

Antalya Emniyet Müdürlüğü’nden 

farkındalık projesi

BİR ÇOCUĞUN 

ÖLÜMÜNÜ 
GÖRMEKTENSE

OTURUP BİRAZ 

DÜŞÜNSEK Mİ?

Antalya Büyükşehir Belediyesi 
iştiraki ANET, Sarısu Kadınlar 
Plajı’nın sezon kapanışını ve yeni 
döneme ilişkin önemli bir değişikliği 
duyurdu.2’de

Sarısu’da karma hizmetSarısu’da karma hizmet

Antalya ile Rize arasında uzun zamandır beklenen direkt uçuşlar, 
Ulaştırma ve Altyapı Bakanlığı’nın duyurusu ile resmen başladı. 4’te

ANTALYA-RİZE ANTALYA-RİZE 
SEFERLERİ SEFERLERİ 
BAŞLIYORBAŞLIYOR

Antalya’dan Antalya’dan 
Kütahya’ya Kütahya’ya 
görev transferigörev transferiHABERİ SAYFA 2'DE


